
  PROTOKOŁ  NR II/10 
z posiedzenia II zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 2 grudnia 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 11.45. 
W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.             
Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 
sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. ZłoŜenie ślubowania przez Burmistrza Wyszkowa. 
5. Zapytania i wolne wnioski. 
6. Zamknięcie obrad. 

       
Uwag do porządku obrad nie wniesiono.  
    
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 2) został wybrany P. Wojciech Chodkowski. 
  
Ad. 4.  
Wybrany na stanowisko Burmistrza Wyszkowa Pan Grzegorz Nowosielski złoŜył 
ślubowanie o następującej treści: 
„Obejmuj ąc urząd Burmistrza Wyszkowa uroczyście ślubuj ę, Ŝe dochowam wierności 
prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego                       
i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóŜ Bóg”. 
 
P. Biernacki podziękował P. Nowosielskiemu za złoŜenie ślubowania i pogratulował 
ponownego wyboru na Burmistrza Wyszkowa. 
 
Ad. 5. 
P. Dziubłowski spytał Burmistrza ilu będzie Zastępców Burmistrza? 
Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, Ŝe na dzień dzisiejszy planowany jest jeden, ale 
nie wyklucza, Ŝe w przyszłości będzie drugi zastępca. Przejąłby on te kompetencje, które 
były przypisane P. Teresie Trzaska. 
P. Dziubłowski spytał, czy jest potrzeba, aby było dwóch Zastępców Burmistrza? 
Burmistrz – P. Nowosielski uwaŜa, Ŝe tak. Jest duŜo pracy, kompetencji przybywa,                     
a administracja w urzędzie się nie rozrasta. 
P. Stalmach – sołtys Natalina prosi o interwencje w sprawie odśnieŜenia  pętli autobusowej, 
do której dowoŜone są dzieci do szkoły. W tej chwili nie ma moŜliwości, aby dzieci mogły 
tam dojechać.  
P. Mróz – Z-ca Burmistrza poinformował, Ŝe sprawa ta została juŜ przekazana 
Naczelnikowi Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa i Rolnictwa – Panu 
Mikołajczykowi. 
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Ad. 6. 
O godz. 11.55 uznając porządek obrad II Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                            
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej P. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
     Protokołowała                                 Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                      Wojciech Chodkowski                         Józef Biernacki 

 


